
Interpellation till Utbildningsnämndens ordförande

Elevhälsan och psykisk ohälsa bland barn och ungdomar

Den psykiska ohälsan ökar allt mer i samhället. Skolan har en viktig roll i arbetet för att 
förbättra hälsan bland våra barn och ungdomar. Det är i skolan vi möter eleverna i deras 
vardag och det är där vi kan jobba med det förebyggande arbetet. 

När vi är ute och träffar våra medarbetare som jobbar med våra barn och ungdomar så 
märker vi vilket engagemang som finns men att förutsättningarna inte alltid finns där för att 
möta varje elev utifrån deras förutsättningar.

Bland annat så hör vi att samarbetet mellan olika aktörer inte fungerar optimalt. När nu 
familjestöd läggs ned inom socialtjänsten så befarar vi att behoven av att ge stöd ökar i 
skolan. Vi har även fått information om att alla skolor inte behandlas lika avseende detta, är 
det verkligen förenat med en likvärdig skola. För att klara av det ökade behovet och 
likvärdigheten så är frågan om den styrande majoriteten är beredd på att det kommer 
krävas extra resurser till skolan för dessa insatser?

Även samarbetet utanför den kommunala organisationen är viktig, dit hör bl.a. 
familjehälsan, ungdomsmottagningen, våra hälsocentraler och civilsamhället. Här kan vi se 
att det finns mer att göra för att alla elever ska ges de möjligheter man har rätt till för ett bra 
och hälsosamt liv.

Av den anledningen ställer jag följande frågor till ordförande i utbildningsnämnden

1. Vad anser du är orsaken till att den psykiska ohälsan ökar bland våra barn och 
ungdomar?

2. Anser du att elevhälsan har rätt resurser och är rätt organiserad för sitt uppdrag?
3. Hur kan samarbetet öka med övriga aktörer i samhället?
4. Varför ges inte alla skolor samma förutsättningar för att möta sina elever och ge stöd 

och råd?
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